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Kyselytunti

Kaupunginvaltuusto 12.05.2020 § 32

 Valtuutettu Christer Friis on toimittanut kaupunginhallitukselle kysymyksen siitä,
miksi häneltä on pimitetty tieto siitä, että Valtiokonttori oli informoinut
kaupunkia siitä, että se voi hakea Eino Lehdeltä jääneen valtionperinnön saamista
käyttöönsä. Friis katsoo, että hänellä olisi kunnallisen luottamushenkilön
ominaisuudessa ollut laillinen oikeus tähän tietoon. Friis haluaa lisäksi tietää,
mihin toimenpiteisiin kaupunginhallitus aikoo ryhtyä, jotta tällainen tiedon
salaaminen luottamushenkilöiltä jatkossa saadaan eliminoitua.

 Kaupunginvaltuusto järjestää valtuuston kokouksen jälkeen kyselytunnin
hallintosäännön §:ssä 33 säädetyllä tavalla. Vastauksen saatuaan kysymyksen
esittäjällä on oikeus tehdä kaksi asiaan liittyvää lyhyttä lisäkysymystä. Kysymysten
johdosta ei käydä keskustelua.

 Kysymykseen vastasi kaupunginlakimies Monica Avellan.

 __________________


